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Кларка, супервизора за Брчко
Дистрикт, на конференцији за
штампу у ОХР-у Брчко
Скупштина Брчко Дистрикта је прошле седмице донијела једногласну
одлуку којом се у основи тражи попуна мјеста посланика СДС–а који
су иступили из Скупштине почетком октобра. Поздрављам ову одлуку
и учинићу све са своје стране да се три преостала мјеста попуне. Као
што можда већ знате, два посланика су се вратила у Скупштину.
Мјеста у Скупштини, као и мјеста у Влади, заузимају појединци а не
странке. И док Скупштина сасвим сигурно може да ради/функционише
уз  одсуство  три  посланика,  што  и  чини,  схватам  забринутост
Скупштине због тога што српски народ у Дистрикту није заступљен у
пуној мјери.

На јучерашњем састанку са лидерима политичких странака објаснио
сам да пошто се околности настанка ових упражњених мјеста разликују
од оних у септембру, сматрам да треба пружити прилику новим
кандидатима, било да припадају странкама или да су независни. Ми
ћемо, међутим, такође размотрити пријаве предате у септембру. По
мом схватању неке странке ће номиновати нове кандидате а неке ће
предложити своје претходно номиноване кандидате. Све нове пријаве
треба да се руководе процедуром пријављивања која је важила у
септембру, и ми ћемо по том питању издати ново саопштење за
јавност. Пријаве се морају предати до 10.00 часова, у понедјељак,
19. новембра 2001. Преостали посланици СДС–а који желе да се
врате у Скупштину морају то учинити прије истека овог рока –
односно, морају писменим путем обавијестити предсједника Скупштине
и мене или ће њихова мјеста бити попуњена.

Јуче је, овдје у ОХР–у, одржан још један успјешан међународни

https://www.ohr.int/%d1%83%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%bd%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d1%85%d0%b5%d0%bd%d1%80%d0%b8-%d0%bb-%d0%ba%d0%bb%d0%b0%d1%80%d0%ba%d0%b0-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7/
https://www.ohr.int/%d1%83%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%bd%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d1%85%d0%b5%d0%bd%d1%80%d0%b8-%d0%bb-%d0%ba%d0%bb%d0%b0%d1%80%d0%ba%d0%b0-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7/
https://www.ohr.int/%d1%83%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%bd%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d1%85%d0%b5%d0%bd%d1%80%d0%b8-%d0%bb-%d0%ba%d0%bb%d0%b0%d1%80%d0%ba%d0%b0-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7/
https://www.ohr.int/%d1%83%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%bd%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d1%85%d0%b5%d0%bd%d1%80%d0%b8-%d0%bb-%d0%ba%d0%bb%d0%b0%d1%80%d0%ba%d0%b0-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7/


састанак у Брчком везано за слив ријеке Саве. Представници Пакта за
стабилност су позвали учеснике четири земље – Босне и Херцеговине,
Хрватске, Словеније и Југославије – и предсједавали на састанку.
Учесници састанка раде на два питања: Споразуму о регулисању
повидбе  ријеком  Савом,  и  на  пројектима  за  стварно  и  поновно
успостављање пловидбе, који су представљени Пакту за стабилност на
састанку у Букурешту прије неколико седмица. Сљедећи састанак по
овим  питањима  одржаће  се  на  Министарском  нивоу,  крајем  овог
мјесеца у Сарајеву.

Такође бих желио да споменем да је Влада Брчко Дистрикта расписала
тендер  за  банке  за  пружање  рачуноводствених  услуга  Дистрикту.
Додатне  информације  се  могу  добити  у  Управи  прихода  Брчко
Дистрикта.


